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          Тема выпускной квалификационной работы:  «Организация и совершенствование закупочной деятельности на предприятии оптовой торговли».  Данная  работа  посвящена  разработке  мероприятий  по совершенствованию  закупочной  деятельности  оптового торгового предприятия.  В  процессе  исследования  были  решены  следующие задачи: 1. Организационно-правовое положение предприятия. 2. Маркетинговый и конкурентный анализ предприятия. 3. Оценка экономического состояния предприятия. 4. Анализ закупочной деятельности предприятия. 5. Рекомендации   по   совершенствованию   закупочной деятельности предприятия. 6. Оценка эффективности предложенных мероприятий. Работа выполнялась по материалам деятельности Общества с ограниченной ответственностью «Лион». В ходе работы был проведен маркетинговый  и  конкурентный  анализ  торгового  предприятия,  а также  дана  оценка  экономического  состояния  оптового  торгового предприятия.  Также  был  проведен  анализ  закупочной  деятельности предприятия. Результатом  работы  стала  разработка  для  ООО  «Лион» рекомендаций по совершенствованию закупочной деятельности.  Суть  данных  мероприятий  заключается  во  внедрении процессного  подхода  к  управлению  данным  видом  деятельности  и приобретении  и  установки  программного  обеспечения  iTender  SRM, которое  позволит  сократить  время  несвоевременной  поставки, необходимых товаров в магазины.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is “Organization and improvement of procurement activities at the wholesale trade enterprise»  This work is devoted to the development of measures to improve the procurement activities of the wholesale trading enterprise. During the study, the following tasks were solved: 1. Organizational and legal position of the enterprise. 2. Marketing and competitive analysis of the enterprise. 3. Assessment of the economic condition of the enterprise. 4. Analysis of the purchasing activity of the enterprise. 5. Recommendations for improving the procurement activities of the enterprise. 6. Evaluation of the effectiveness of proposed activities. The work was carried out on the basis of the activities of the Lyon Limited Liability Company. During the work, a marketing and competitive analysis of the trading enterprise was carried out, as well as an assessment of the economic condition of the wholesale trading enterprise. An analysis of the procurement activities of the enterprise was also carried out. The result of the work was the development of recommendations for Lyon LLC to improve procurement activities. The  essence  of  these  activities  is  the  introduction  of  a  process approach to managing this type of activity and the purchase and installation of iTender SRM software, which will reduce the time of late delivery of necessary goods to stores.
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